
Styremøte - FAU Solvang skole  
Onsdag 27.01.2021 kl.18:30  

Styret: 

  
 

- Sak 30/2020-21 Gjennomgang av forrige møtereferat 
Korrigering av saldo FAU-konto: kr. 114.085 etter utbetaling til 7. klassene. Daniel kontakter rektor 
mtp. å minne klassekontaktene i årets 7. klasser om å sende e-post med antall elever til Ann 
Elisabeth. 
 
- Sak 31/2020-21 Økonomi FAU 
Siden sist: Utgifter på kr. 626 til blomster, kr. 54 til kaffe og krus, saldo nå: kr. 113.405. 
 
- Sak 32/2020-21 Info fra SU 
Møte i SU avholdt 20/1.2021. Referat gjennomgått. 
 
Innspill fra FAU til neste SU-møte: 
• Det bør sikres at skolen har gode retningslinjer for opplæring av elevrådsrepresentanter, spesielt 

basert på at elever fra 1.-3. klasse nå er med. 
• Ta opp spørsmål om gjennomføring av besøksdag(er) for barnehagene. Bør muligens løftes opp i 

KFU for å etablere en lik praksis i alle skolene. 
• Vedrørende budsjett. Vurdere om det er uteområder på skolen som bør oppgraderes. 

Tidkrevende budsjettprosess, så dette arbeidet bør påbegynnes tidlig. 
• Se også sak om digitale enheter under sak 33/2020-21. 

 
- Sak 33/2020-21 Info fra KFU 
Nytt ordensreglement – høring: Flertall i KFU for innføring av mobilskap med innelåsing av 
mobiltelefon og utdeling etter siste time. Også flertall for at regler om opphold utenfor skole skal 
tones ned, og at den enkelte skole individuelt må vurdere dette basert på lokale forhold. 



 
Innspill fra FAU til neste KFU-møte: 
• På elevenes digitale enheter er nå chat-funksjon skrudd på utenfor skoletid, herunder i helgene. 

Det bør være mekanismer som sikrer at denne funksjonen slås av utenfor skoletid. Det foregår 
deling både av bilder, tekst og lyd. Det stilles også spørsmål ved nytteverdien av Youtube på disse 
enhetene. Foreldre opplever at det dukker opp innhold som åpenbart ikke er tilpasset aktuelle 
elevers alder. Kommunen må ha et ansvar for at enheten er «trygg» når den deles ut fra skolen 
og må herunder sikre at Youtube og også andre apper har nødvendige aldersfiltre eller liknende 
mekanismer. Dette kan ikke være opp til den enkelte elev/forelder. Meldes også inn til neste 
møte i SU. 
 

- Sak 34/2020-21 Trafikk. Status v/Daniel 
Orientert om kontakt med et firma som har fått i oppdrag fra kommunen å se på hjertesoner for alle 
skolene. Sender ut forespørsel for å rekruttere interesserte foreldre til trafikksikkerhetsutvalget. 
 
- Sak 35/2020-21 Temakveld. Status v/komite 
Komiteen møtes på Teams og diskuterer videre de forslagene som ligger. Tilbakemelding fra rektor 
som mener forslagene fra forrige styremøte var veldig relevante og interessante. Komiteen forsøker 
å finne det de mener treffer best og flest. Ikke satt dato for temakveld ennå, tar sikte på en gang i 
april. Mye avhenger av covid-utviklingen, en live digital sending kan være aktuell. Forskjellige måter å 
gjøre dette på. 
 
- Sak 36/2020-21 Status 17. mai ved Ingeborg 
Så lang fått med to representanter fra 6A, er i kontakt med 6B. Mål å få satt komiteen i løpet av 
februar. Forbereder seg inntil videre på «full» 17. mai-feiring. Et alternativ kommunen vurderer er at 
sentralt arrangement i byen avlyses, men at det gjennomføres lokale tog/arrangementer.  
 
- Sak 37/2020-21 Eventuelt 
Følgende saker vil arbeides videre med av FAU: 
• Retningslinjer for etablering, innbetaling til og bruk av klassekasse. En del skoler har slike 

retningslinjer, noe som kan være greit for de som kommer inn som nye foreldre/klassekontakter. 
• Lekser. Enkelte opplever at det er mye lekser i norsk og matte på de lavere trinnene, og at skolen 

bør se verdien av andre fag også. Ellers delte opplevelser både når det gjelder hvilke fag det gis 
lekse i og mengde lekser. Store variasjoner, også på samme trinn, dette er mye opp til den 
enkelte lærer. Reist spørsmål om dette bør være klarere retningslinjer for bruk av lekser ved 
Solvang skole, herunder om skolen bør være leksefri, ev. på de lavere trinnene. 

• Bursdagsgaver. En del foreldre opplever dette som problematisk. Det kan være utfordrende å 
finne en løsning som balanserer barnas glede over å gi med miljø-/bærekrafthensyn, og som 
samtidig ikke ekskluderer noen av barna. Noen klasser har en beløpsgrense på 50 krone pr. gave, 
mens noen klasser har en ordning hvor foreldrene kjøper en felles gave til bursdagsbarnet. 

 
FAU ønsker konkrete innspill fra flest mulig foreldre på disse tre punktene, som grunnlag for videre 
arbeid med sakene. 
 
Neste styremøte 24.03.2021 


